



TRULIME™

STANDARD GRANULE

A granulated limestone product for use on golf courses, lawns, sports fields, ornamental beds, and any other location that needs calcitic limestone to address calcium soil deficiencies or to correct low pH soil conditions.



GUARANTEED ANALYSIS

Calcium (Ca).....	36%
Calcium Carbonate (CaCO ₃).....	94%
Calcium Carbonate Equivalent (CCE).....	98%
Effective Calcium Carbonate Equivalent (ECCE).....	98%

Fineness Before Prilling

Passing 100 Mesh Sieve.....	95%
Passing 60 Mesh Sieve.....	100%
Passing 40 Mesh Sieve.....	100%
Passing 20 Mesh Sieve.....	100%
Passing 10 Mesh Sieve.....	100%
Lime Score.....	97
Moisture content does not exceed.....	1%

Derived From: Limestone

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN
WARNING
 CAUSES SERIOUS EYE IRRITATION.
 MAY CAUSE RESPIRATORY IRRITATION.

PRECAUTIONARY STATEMENTS

Avoid breathing dust. Wash hands, forearms and face thoroughly after handling. Use only outdoors or in a well-ventilated area. Call a poison center / doctor if you feel unwell. For specific treatment see First Aid section on this label.

FIRST AID

IF INHALED: Remove person to fresh air and keep comfortable for breathing.
IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses, if present and easy to do. Continue rinsing. If eye irritation persists, get medical attention.

STORAGE AND DISPOSAL: STORAGE Store in a well-ventilated place. Keep container tightly closed. Store locked up. **DISPOSAL** Dispose of contents / container in accordance with local / regional / national regulations.

DIRECTIONS FOR USE

Always take a soil test prior determining rate or making applications of TRULIME™ as the rate will depend on the results of your soil test. In the absence of a soil test, use the general application guidelines provided in the tables below.

Bulk Density: 1,153.3 kg / m³ (72 lbs / ft³)
 SGN 210

CORRECTIONAL GUIDELINES FOR pH ADJUSTMENT

Existing pH	Application Quantity
6.5 – 7	Apply up to 585 kg / ha
6 – 6.5	585 – 1,220 kg / ha
5.5 – 6	1,220 – 2,440 kg / ha
Below 5.5	Consult with agronomist

TURF

	kg / 100 m ²	kg / hectare
Greens, Tees, Fairways, and Other Turf	2.5 – 5	250 – 500

In general, apply TRULIME™ once a month. For correctional rates perform a soil test and refer to deficiency correction rates provided by university research / extension bulletins, soil testing laboratories, or consulting agronomist.

LANDSCAPE & ORNAMENTAL

	Rate
Herbaceous Plants, Shrubs, and Trees	25 – 100 grams*

Liming requirements and optimal soil pH will vary by plant type and species. Always refer to deficiency correction rates provided by university research / extension bulletins, soil testing laboratories, or consulting agronomist for accurate recommendations. Water in with overhead irrigation water or allow sufficient rainfall to dissolve the granules and incorporate the TRULIME™ into soil.
 *For ornamental plants, trees and shrubs, incorporate 50 – 100 g / m² into the top 10 cm of topsoil prior to planting when possible. For maintenance applications, apply 25 – 50 grams around base every 2 – 6 months. Water in with overhead irrigation water or allow sufficient rainfall to dissolve the granules and incorporate the TRULIME™ into soil.

Information regarding the contents and levels of metals in this product is available on the Internet at: <http://www.regulatory-info-sth.com>
 IN CASE OF EMERGENCY CALL CHEMTREC 1-800-424-9300

© 2023 Simplot Turf & Horticulture. All rights reserved. The foregoing trademark are owned by the J.R. Simplot Company used under license. 2459789.34986N-MASTER
 F3237 5403250L CAN STH22238

See reverse for French translation /
 Voir verso pour la traduction française

Product
 Information



NET WEIGHT: 22.68 KG (50 LB)

IMPORTANT: READ BEFORE USE. Read the entire Directions for Use, Conditions of Warranties and Limitations of Liability before using this product. If terms are not acceptable, return the unopened product container at once. By using this product, user or buyer accepts the following Conditions, Disclaimer of Warranties, and Limitations of Liability.
CONDITIONS, DISCLAIMER OF WARRANTIES, and LIMITATIONS OF LIABILITY. CONDITIONS: The Directions For Use of this product are believed to be adequate and must be followed carefully. However, it is impossible to eliminate all risk associated with the use of this product. Crop injury, ineffectiveness or other unintended consequences may result because of such factors as weather conditions, presence of other materials, or the manner of use or application, all of which are beyond the control of Simplot AB Retail, Inc. and its affiliates (collectively, "Simplot"). To the extent consistent with applicable law, all such risks shall be assumed by the user or buyer. **DISCLAIMER OF WARRANTIES:** To the extent consistent with applicable law, Simplot makes no other warranties, express or implied, of merchantability or of fitness for a particular purpose or otherwise, that extend beyond the statements made on this label. No agent of Simplot is authorized to make any warranties beyond those contained herein or to modify the warranties contained herein. To the extent consistent with applicable law, Simplot disclaims any liability whatsoever for special, incidental or consequential damages resulting from the use or handling of this product. **LIMITATIONS OF LIABILITY:** To the extent consistent with applicable law, the exclusive remedy of the user or buyer for any and all losses, injuries or damages resulting from the use or handling of this product, whether in contract, warranty, tort, negligence, strict liability or otherwise, shall not exceed the purchase price paid or, at Simplot's election, the replacement of product.



Guaranteed by:
 Simplot Turf & Horticulture
 P.O. Box 9296, Boise, ID 83707
 (208) 336-2110





TRULIME™

STANDARD GRANULE

Un produit de calcaire granulé à utiliser sur les terrains de golf, les pelouses, les terrains de sport, les parterres ornementaux et tout autre endroit nécessitant du calcaire calcitique pour combler les carences en calcium du sol ou pour corriger les conditions de sol à faible pH.



ANALYSE GARANTIE

Calcium (Ca).....	36%
Calcium Carbonate (CaCO ₃).....	94%
Equivalent Carbonate de Calcium (CCE).....	98%
Equivalent efficace en carbonate de calcium (ECCE).....	98%
Finesse avant le perçage	
Passage d'un tamis à 100 mailles.....	95%
Passage du tamis à 60 mailles.....	100%
Passage du tamis à 40 mailles.....	100%
Passage d'un tamis à 20 mailles.....	100%
Passage d'un tamis à 10 mailles.....	100%
Score de chaux.....	97
La teneur en humidité ne dépasse pas.....	1%

Dérivé de : Calcaire

! GARDER HORS DE PORTÉE DES ENFANTS
AVERTISSEMENT
 PROVOQUE UNE GRAVE IRRITATION DES YEUX. PEUT PROVOQUER UNE IRRITATION RESPIRATOIRE.

CONSEILS DE PRUDENCE

Évitez de respirer la poussière. Se laver soigneusement les mains, les avant-bras et le visage après manipulation. Utiliser uniquement à l'extérieur ou dans un endroit bien ventilé. Appelez un centre antipoison/un médecin si vous ne vous sentez pas bien. Pour un traitement spécifique, voir la section Premiers soins sur cette étiquette.

PREMIERS SECOURS

EN CAS D'INHALATION : Amener la personne à l'air frais et la maintenir à l'aise pour respirer. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX :** Rincer avec précaution à l'eau pendant plusieurs minutes. Retirez les lentilles de contact, si elles sont présentes et faciles à faire. Continuez à rincer. Si l'irritation des yeux persiste, consulter un médecin.

STOCKAGE ET ÉLIMINATION : **STOCKAGE** Conserver dans un endroit bien ventilé. Gardez le récipient bien fermé. Magasin fermé à clé. **ÉLIMINATION** Éliminer le contenu / récipient conformément aux réglementations locales / régionales / nationales.

MODE D'EMPLOI

Effectuez toujours une analyse de sol avant de déterminer le taux ou d'effectuer des applications de TRULIME™, car le taux dépendra des résultats de votre analyse de sol. En l'absence d'analyse de sol, utilisez les directives générales d'application fournies dans les tableaux ci-dessous.

Densité apparente: 1,153.3 kg / m³ (72 lbs / ft³)
 SGN 210

LIGNES DIRECTRICES CORRECTIONNELLES POUR L'AJUSTEMENT DU PH

pH existant	Quantité d'application
6.5 - 7	Appliquer jusqu'à to 585 kg / ha
6 - 6.5	585 - 1,220 kg / ha
5.5 - 6	1,220 - 2,440 kg / ha
moins de 5.5	Consulter un agronome

GAZON

	kg / 100 m ²	kg / hectare
Greens, tees, fairways et autres gazons	2.5 - 5	250 - 500

En général, appliquez TRULIME™ une fois par mois. Pour les taux correctionnels, effectuez une analyse de sol et reportez-vous aux taux de correction des carences fournis par les bulletins de recherche/vulgarisation universitaires, les laboratoires d'analyses de sol ou les agronomes-conseils.

PAISAGE & ORNEMENTAL

	taux d'application
Plantes herbacées, arbustes et arbres	25 - 100 grams*

Les besoins en chaulage et le pH optimal du sol varient selon le type de plante et l'espèce. Référez-vous toujours aux taux de correction des carences fournis par les bulletins de recherche/vulgarisation universitaires, les laboratoires d'analyse des sols ou les agronomes consultants pour des recommandations précises. Arrosez avec de l'eau d'irrigation par aspersion ou laissez suffisamment de pluie dissoudre les granules et incorporer le TRULIME™ dans le sol.

*Pour les plantes ornementales, les arbres et les arbustes, incorporer 50 à 100 g/m² dans les 10 premiers cm de terre végétale avant la plantation, lorsque cela est possible. Pour les applications d'entretien, appliquez 25 à 50 grammes autour de la base tous les 2 à 6 mois. Arrosez avec de l'eau d'irrigation par aspersion ou laissez suffisamment de pluie dissoudre les granules et incorporer le TRULIME™ dans le sol.

Des informations concernant le contenu et les niveaux de métaux dans ce produit sont disponibles sur Internet à l'adresse : <http://www.regulatory-info-sth.com>

EN CAS D'URGENCE APPELEZ CHEMTREC 1-800-424-9300

© 2023 Simplot Turf & Horticulture. Tous droits réservés. Les marques ci-dessus appartiennent à la société J.R. Simplot et sont utilisées sous licence. 2459789.34986N-MASTER

F3237 5403250L CAN STH22238

See reverse for English translation / Voir verso pour la traduction en anglais

Product Information



POIDS NET : 22.68 KG (50 LB)

IMPORTANT : À LIRE AVANT UTILISATION

Lisez l'intégralité du mode d'emploi, des conditions de garantie et des limitations de responsabilité avant d'utiliser ce produit. Si les conditions ne sont pas acceptables, renvoyez immédiatement le contenant de produit non ouvert. En utilisant ce produit, l'utilisateur ou l'acheteur accepte les conditions, exclusions de garantie et limitations de responsabilité suivantes. **CONDITIONS, EXONÉRATION DE GARANTIES et LIMITATIONS DE RESPONSABILITÉ. CONDITIONS :** Le mode d'emploi de ce produit est considéré comme adéquat et doit être suivi attentivement. Cependant, il est impossible d'éliminer tous les risques associés à l'utilisation de ce produit. Des dommages aux cultures, une inefficacité ou d'autres conséquences involontaires peuvent survenir en raison de facteurs tels que les conditions météorologiques, la présence d'autres matériaux ou le mode d'utilisation ou d'application, qui sont tous indépendants de la volonté de Simplot AB Retail, Inc. et de ses sociétés affiliées (collectivement, "Simplot"). Dans la mesure compatible avec la loi applicable, tous ces risques doivent être assumés par l'utilisateur ou l'acheteur. **EXCLUSION DE GARANTIES :** Dans la mesure compatible avec la loi applicable, Simplot ne donne aucune autre garantie, expresse ou implicite, de qualité marchande ou d'adéquation à un usage particulier ou autre, qui s'étend au-delà des déclarations faites sur cette étiquette. Aucun agent de Simplot n'est autorisé à offrir des garanties au-delà de celles contenues dans les présentes ou à modifier les garanties contenues dans les présentes. Dans la mesure compatible avec la loi applicable, Simplot décline toute responsabilité pour les dommages spéciaux, accessoires ou consécutifs résultant de l'utilisation ou de la manipulation de ce produit. **LIMITATIONS DE RESPONSABILITÉ :** Dans la mesure compatible avec la loi applicable, le recours exclusif de l'utilisateur ou de l'acheteur pour toutes les pertes, blessures ou dommages résultant de l'utilisation ou de la manipulation de ce produit, de ce soit dans le cadre d'un contrat, d'une garantie, d'un délit, d'une négligence, d'une stricte responsabilité ou autre, ne doit pas dépasser le prix d'achat payé ou, au choix de Simplot, le remplacement du produit.



Guaranteed by:
 Simplot Turf & Horticulture
 P.O. Box 9296, Boise, ID 83707
 (208) 336-2110

